
ÚLTIMA PLANA 

Dues pistes polisportives als 
Centres Educatius d'Ulldecona 

Dintre de les obres de construcció del nou lnstitut de Batxilleratque s'estan 
fe nt a Ulldecona, ha comen9at ja --en primer !loe- la construcció de dues pistes 
polisponives. 

Una d'aquestes pistes va al recinte d'E.G.B. i és en substitució de la que 
havia i que ha estat anul.lada pera l'edificació del nou Institut. 

L'altra va a dintre de l recinte de l'Institut, i aquesta es construeix de fo1ma 
que es pugui utilitzar o bé com una de gran o com dues de pet ites. 

La seva urgencia és per poder ser utilitzades pels quasi 1 .000 alumnes deis 
dos Centres educatius. Pero, també, perque el proper 4 de juny se celebrara a 
Ulldecona la "nit de l'espon de la comarca del Montsia" i durant tot e l día es 
faran activitats espo11ives. essent necessari a més a més del Pavelló Cobert 
Municipal, aquestes noves instal.lacions. 

Maldonado compleix: s' arraniari 
la carretera i el desviament 

Atenent la petició feta per !'Alcalde d'Ulldecona al Delegat del Govem de 
la Generalitat a Tarragona Josep Maldonaclo, el Delegat ele Carreteres 
Francesc Frago ha confinnat a !'Alcalde, que la Generalitat ha assumit totes 
les despeses de finan9ament del quitranat d'un camí cl'uns 5 km., a la vora de 
!'Autopista A-7, que permetra el desviament del tritns it durant les properes 
Festes Quinquennals (del 2aI'11 de setembre 1994) i per a les que es preveu 
una assistencia multitudinaria de gent. 

Conferencia a Ulldecona sobre 
la restauració del seu Castell 

Dilluns 30 de maig 1994. a les 22 hores, es va fer a la Casa de Cultura 
d'Ulldecona una conferencia a carrec de l'Arquitecte Sr. Jordi Segura, Direc
tor ele les obres de restauració ele la Torre-Palau que es duen a terme 
actualment i Tecnic de la Direcció General d'Arquitectura i Habitatge de la 
Generalitat sota el títol: "El Castel! d'Ulldecona. la seva restauració". Va 
haver-hi una nombrosa afluencia de gent, ja que són molles les persones a 
Ulldecona interessades pel tema. 

Cal clir també que les obres avancen a bon ritme, estant ja practicament 
acabats els bassaments, i dues cares exteriors i treballant-se a !'interior i en el 
coronament. 

S'utilitza molt en !'obra la "peclra d'Ulldecona", en tot el que s'ha de fer o 
re fer. 

Ulldecona crea un Regist~~~· 
Municipal d' Unions Civils { 
L'Ajuntament d'Ullclecona, per 7 vots a favor (PSC i ERC) i 5 en contra 

(CiU i CDS) i en absencia del PP, va aprovar la creació d'un Registre 
Municipal d'Unions Civils on puguin inscriure's voluntariament les parelles 
que convisquin sense estar casades, tant heterosexuals com del mateix sexe. 

Els q ui van votar a favor van defensar-ha perla inquietud sorgida entre les 
parelles que conviuen <_le forma estable, per veure garantí! el seu clret a la no 
discriminació social en base al que establcix l'anicle 14 de la Constitució. 1 
també per l'anicle 9.2 de la mateixa Carta Magna que encomana els poders 
públics de promoure les condicions per tal que la llibenat i la igualtat de 
l'individu siguin reals i efectives. 

Els qui van votar en contra van dir que consideraven que no era un tema 
priori tari a nivel! local. 

Es recullen a Ulldecona unes 200 
bosses industria Is d 'escombraries 

Dintre de la Campanya "neteja de 1.000 punts de Catalunya" promoguda 
pels Ajuntaments catalans amb l'ajut de la Federació de Municipis de 
Catalunya (F.M.C.), l'Ajuntament d'Ullclecona ha clut a termeel diumenge, 29 
de maig de 1994, la neteja ele tres indrets del seu terme: !'Ermita de la Pietat, 
la "costa de les Moles" (a la carretera ele La Galera), i el Pantanet al Barrí de 
Sant Joan del Pas. 

Els participants han estat uns 30. Ajuntament, Agrupació Defensa Fores
tal, Centre Excursionista, Alcalde i ve'ins del Barrí de Sant Joan i un grup de 
joves de 15 a 25 anys. Hi ha hagut també la col.laboració de la marca Coca
Cola amb refrescos i de !'empresa F.C.C. (concessionaria de la recoll icla 
d'escombraries) recollint les bosses. 

Els voltantsde !'Ermita i el camí d'accés han estat netejats, recollint-se unes 
25 bosses. També unes al tres 25 han estat recollides a la zona del Pantanet a 
Sant Joan del Pas. 

Pero el !loe on s'han recollit moltes més cleixalles ha estat la "costa de les 
Moles", on. malgrat no fer-se ni la meitat, s'han recollit quasi 150 bosses 
industrials. No s'ha pogut fer tot per falta de temps. Pero es valen difondre les 
imatges per conscienciar a la gent, i més endavant poder fer una altra neteja 
del que fa lta a aquest punt al costat de la carretera que va d'Ulldecona a La 
Galera. 

Venda de tiquets i taules 
per a Festes Maiors 

Del 18 al 22 de julio!. L'Ajuntament posa a la venda, a les 
taquilles del Teatre Municipal. de 7 a 9 de la tarda, els tiquets 
i tau les pera les Festes Quinquennals. De forma anticipada i 
a preus més economics. 3.500 PTA. el tiquet i 7 .000 PT A les 
tau les amb 6 caclires. i pera tots els clies de Festes. 

Posteriorment es venclran al retén municipal, també de 7 a 
9 ele la tarda , tots els laborables. 

El pre u del tiquet comporta l'entradaals següents espectacles: 

Dia 3/9 Ball amb l'orquestra "Alcatraz". 

Dia 5/9 Ball amb l'orquestra "Passadena" show erotic 
"Café con leche". 

Dia 6/9 Ball amb l'orq uestra "Volcán". 

Dia 9/9 Concert de Rock amb el grup "Lax'n'Busto". 

Dia 10/9 Ball amb l'orquestra "Escala Royal" i IV Mostracle 
Vestits de Paper. 

; :, El tiquet per als joves entre 12 i 16 anys, valdra 2.500 PTA. 

Preus prou assequibles per poder gaudir unes Bones Festes. 

Reunió per la Hum a La Miliana 
Divendres 29 d'abril es va celebrar una reunió a l'Ajuntament per part de 

!'Alcalde, el Delegat d'lndústria, Sr. Femanía i el Delegat de FECSA, Sr. 
La vega amb representants de tots els ve'ins que tenen cases o solars al nucli de 
La Mi liana i, a la vegada, amb tots els que tenen propietats en un radi de 2 km. 
al seu voltant, per tal d'informar-los del Projecte de portar la llum, ele la 
subvencióatorgada (quasi 6 milions per part del Departament d'lndústria) i ele 
la voluntat de poder tirar-ho endavant ambla seva col.laboració. 

Es dóna un termini de 15 dies per a que tots els interessats ho manifesten 
clavant ele l'Ajuntament. pera així poder fer el repartiment de les quantitats a 
pagar el més equitativamentpossible. D'acord ambles primeres manifestacions 
deis assistents. es preveu que es puguin fer tres transfonnadors de llum a 
aquella zona de La Mi liana. 
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ULLDECONA 
INfOQMATIU DE L ' AJUNTAMENT 

Ara fa 1 3 anys 
I I_ .. 

Felipe González amb la comarca'del Montsia 

Durant e l mes de maig i primers de 
juny han passat moltes coses a Ull
decona i els seus Ban-is, apuntades ja 
algunes d'elles a !'anterior INFOR
MATIU: 

- 2a. setmana de Cultura, 

- Viatge comarcal a Madrid per la 
Consti tució-Estatu t, 

- Conferencia sobre les obres del 
Castell d'Ulldecona, 

- 2a. diada de l'esport comarcal a 
Ulldecona, 

- Festes Majors al Barri de Va
lentins, 

- Eleccions Europees (12 juny 
1994), 

- "Problema" del quitranat del car-
rer Major-carretera, 

- Obres, treballs, gestions, etc. 

- Greu situació de manca d'aigua. 

D'algunes d'elles en parlarem el mes 
vinent. 

Ara, sois recordar que ja fa 13 anys 
(febrer de 1981) que l'Ajuntament 
d'Ulldecona va prendre l'acord d'ins~ 
taurar un Concurs escolar sobre la 
Constitució, que després es va fer 
extensiu a tota la comarca del Mont
sia i a l'Estatut. 

El premi als guanyadors és un viatge 
que ha portat el nom de la comarca per 
Espanya i Europa. Enguany s'ha 
tornat a Madrid, visi tant el Congrés, 
el Senat, la Presidencia del Govern, 
els estudis de RTVE i el Pare d'Atrac
cions . Nois i noies, Professors, Re
gidors i organitzadors: Consell Co
marcal i Ajuntament d'Ulldecu;1a han 
estat els protagonistes. 

Jaume Antich Balada 



L'AJUNTAMENT INFORMA 

Comissió de Govern 

2 maig 1994 
J. Antich, F. De lgado, A. Millán, C. Valls, J. Blasco. 

LLICENCIES URBANÍSTIQUES. 
S'atorguen les següents Llicenc ies d'obres: 
- Ex. 166/93, JOSE CAMPOS, distribució interior, C/ Maestrar, 

s/n. 
- Ex. 58/94, MANUEL BEL, reforma interior, C/ Calvari , 47. 
- Ex. 72/94, FRANCISCO GRANO E, 2a. fase obra, Ctra. Godall , 

2 1. 
- Ex. 79/94, RAFAEL VERDIELL, arranjar fac,:ana, C/ Roger de 

Flor, 11. 
- Ex. 8 J /94, JORDI ROCA, arranjar fac,:ana, A vgda. Catalunya, 69 

(Castell ). 
- Ex. 83/94, PAULINA SALES, obra menor, C/ Goicoechea, 4. 
- Ex. 85/94, CAMILO BURATO, tanca metal.lica, Poi. 35, Pare . 

343 . 
- Ex. 86/94, MANUEL ATENCIA, obra menor, C/ Bon Retir, 1 O 

(St. loan). 
-Ex. 87 /94, JOAQUIN BEL TRAN, construir bassa , Po i. 35, Pare . 

120. 
- Ex. 88/94, JUAN J. MASDEU, obra reforma, C/ Major, 112. 
-Ex. 90/94, PILAR GARCIA, obra menor, C/ R. Salomón, 20, Se. 
- Ex. 91 /94, JOAQUIN BORRAS, obra menor, C/ Aragó, 29. 
- Ex. 93/94. RAFAEL MARTIN, tanca metal.lica, Poi. 34, Pare. 

127/9. 
- Ex. 94/94, JUANA CARRASCO, magalzem de 30 m., Pol. 35, 

Pare. 282. 
- Ex. 95/94, ANTONIO ROLDAN, arranjar fac,:ana, C/ Santa 

Barbara, 1 O. 
- Ex. 96/94, MARIA ESTEVE, obra menor i fac,:ana, C/ S. Vida!, 

23, 2n. 
- Ex. 98/94, ADRIAN VIVES , magatzem de 30 m., Poi. 35, Pare. 

28. 
- Ex. 101/94, VICENT CASTELL, obra menor, C/Tt. Fe rré , 19. 
- Ex. 103/94, VI CENT CASTELL, tanca Pol. 74, Pare. 83. 
- Ex. 104/94,JOSEFA CASTELL, arranjarfac,:ana, C/St. Cristofol, 

12. 

- Ex. 105/94, ANDRES Gf\RRIGA, tanca i bassa, Poi. 34, Pare. 

381. 
- Ex. 106/94, ANTONIO VILADOT, obra menor, C/ Miracle, 2. 
- Ex . 108/94, JAVIER GAUXACHS, obra menor, C/ Murada de 

Baix, 55. 

S'aproven les Llicenc ies d'ocupació de via pública: 
- Ex. 59/94, MANUEL BEL, 12 dies x 6 m2

, C/ Tt. Ferré, 64. 
- Ex. 84/94, PAULINA SALES, 3 d ies x 1 m2

, C/ Goicoechea, 4. 
- Ex . 89/94, JUAN J. MASDEU, 90 dies x 4 m2

, C/ Major, 112. 
- Ex. 92/94, JOAQUIN BORRAS, 4 dies x 4 m2

, C/ Aragó, 29. 
- Ex. 97/94, MARIA ESTEVE, 2 dies x 5 m2, C/ S. Vida!, 23, 2n. 
- Ex. 100/94, T ALLERS FIBLA-GALLARDO, 30 dies x 15 m2

, 

C! Amposta, s/n. 
- Ex. 102/94, VI CENT CASTELL, 3 dies x 2 m2

, C/ Tt. Fwé, 19. 

S'autoritza el traspas de la Llicencia següent: 
- Ex. 111 /94, FINCAS LORIADA, S.A., anterior PROM. INM. 

MAESTRAT-MONTSIÁ. 

S'atorga la següent Llicenc ia d'extracció de terres: 
- Ex. 99/94, ARIDOS GARCIA S.L., al Poi. 62, Pare. 40. 

LLICENCIES D'OBERTURA D'ESTABLIMENT 

S'autoritza el traspils de la següent Llicencia d'obertura: 
- Ex. 2/94, CARMEN FERRÉ, Bar, C/ Calvari, 57, anterior 

VICENT FERNÁNDEZ. 

S'informen les seglients Ll icencies d'obc1tura: 

- Ex. 27/93/C, JOSE J. LLUCH , granja avícola, Pol. 80, Pare. 77. 
- Ex. 3/94, ENRIQUETA i ISABEL VIVES, d iposit gas, PI. 

Església, 4. 
- Ex. 4/94, BAR CELEDONI, C.B., Bar, Pl. Esglés ia. 3. 

CONCESSIONS FUNERÁRIES. 

S'autoritza el traspas dei s drets deis nínxols seglients : 
- Ex. 5/94, TERESA SIMÓ, núm. 264-A, d'Ulldecona. 
- Ex. 6/94, JOSE M. ITARTE. núm. 28-A de Valentins. 
- Ex. 7/94, DELIA ITARTE, núm. 29-A de Valentins. 
- Ex. 8/94, Mª CARMEN ITARTE, núm. 30-A deValentins. 
- Ex. 9/94, IGNACIO FORCADELL, núm. 853-B d'Ulldecona. 
- Ex. 10/94, IGNACIO FORCADELL, núm. 786-B d'Ulldecona. 
- Ex. 1 1/94, CONCEPCION REVERTÉ, núm. 58-C d'Ulldecona. 
- Ex. 12/94, MARIA QUEROL, núm. 50-C d' Ulldecona. 
- Ex. 13/94, ILUMINADA CASTELL, núm. 14-B d'Ulldecona. 

APROV ACIÓ DE DESPESES. 

S'aproven les propostes de despesa presentades. 

ADQUISICIÓ TERRENYS 
PER A URBANITZACIÓ A V. ESCOLES. 

S'acorda adquirir la parcel.la necessaria per a la urbanització de 
l'Avinguda de les Escoles, d'acord amb l'expedient tramitar a l'efecte. 

ADQUISICIÓ D'UN TRACTOR 
AMB COMPLEMENTS DE TREBALL. 

S'acorda l'adquisic ió d'un tractor, amb un remole, una cuba i uns 
cultivadors per al servei de l'Ajuntament, d'acord amb l'expedient 
tramitar. 

Ple Ordinari 

2 maig 1994 
ASSISTENTS: 

Alcalde: Jaume An1ich. 

Regidors: Felipe Delgado, Ángel Millan, M" Cinta Valls, Javier 
Blasco, Mari bel López, Lluc Raga, AgustíVerdiell, Xavier Martínez, 
Joan R. Marco, Josep LI. Millán, Jerónimo Castell i Celestí Hervas. 

Secretari (Acctal.): Josep M" Alzamora. 

APROVACIÓ ACTA ANTERIOR. 

Per unanimitat s'aprova !'acta de la sessió anterior lliurada, 
previament, a cada Regidor. 

RESOLUCIONS DE L'ALCALDIA: NÚM. 110 A 296. 

Per unanimitat, el Ple dónala seva conformi tat a les resolucions 
indicades, quedant-ne assabentat. 

RESOLUCIÓ EN RELACIÓ A LA 
"JORNADA SOBRE EL FET MIGRATORI". 

Es dóna compte de la Resolució de l'Alcaldia manifestant l'adhes ió 
de l'Ajuntamentd'Ulldecona a la "Jornada sobre les Administracions 
Locals davant el fet migratori" del 26 d'abril a Santa Coloma. 

RESOLUCIÓ RELATIVA A PROVISIÓ 
D'UN LLOC D'ADMINISTRATIU. 

Es dóna comptede la Resolucióde l'Alcaldia de 18-4-94 nomenant 
el Sr. Josep M" Alza mora, Administratiu per ha ver superat les proves 
del concurs-oposició convocar a l'efecle. 

INFORMACIÓ EXECUCIÓ DEL PRESSUPOST 1994. 

E ls Regidors en queden assaben1a1s, prestant la seva confonn i1a1. 

ANUL.LACIÓ DEL CONTRACTE DE LA PUBLICITAT 
AL PAVELLÓ MUNICIPAL. 

El Ple, per unanimital, acorda revocar la llicencia pera publici ta\ 
al "Pavelló Pol isportiu Municipal" , concedida a INOIKA PUBLI
CIDAD S.A. al no ha ver complert les condicions previstes al seu d ía. 

RECTIFICACIÓ PADRÓ D'HABITANTS: 1-1-1994. 

El Ple acorda per unanimitat aprovar, amb caracter provis ional, la 
rectificació del Padró Municipal d'Habitants amb referencia 1-1-94, 
amb la població de dret del municipi en 5. 196'- habitants. 

ORDENAN~A MUNICIPAL 
DE CONVIVENCIA CIUTADANA. 

El Ple per unanimitat acorda aprovar l'ORDENAN(:A MUNI
CIPAL DE CONVIVENCIA CIUTADANA, d'acord amb el text 
dictamina! per la Comissió corresponent, i complir tots els tramits 
fins a l'aprovació definitiva. 

CONVENI AMB CENTRES DOCENTS 
DE COL.LABORACIÓ EN PRACTIQUES. 

El Ple acorda per unanimitat aprovar el Conveni de col.laboració 
de practiques en alternanc,:aa l'ensenyament secundari post-obligatori 
a s ignar amb el Departament d'Ensenyament de la Generalitat de 
Catalunya. 

NOMENAMENT DE LA COMISSIÓ D'ESTUDI 
DE LA GESTIÓ DELS SERVEIS FUNERARIS. 

El Ple, per unanimitat acorda nomenar la Comissió d'Estudis deis 
Serveis Funeraris Municipals, en regim de monopoli, mitjanc,:ant 
gestió indirecta dels mateixos. 

RECOLLIDA D'ESCOMBRARIES: 
ACTUALITZACIÓ DEL PREU DEL CONTRACTE. 

El Ple, per unanimitat aprova el nou import de fac turació per a 
!'empresa FCC, S.A., adjudi cataria del Servei de Recol lida 
d'Escombraries i Neteja Viaria, corresponent a l'exercici de 1994. 

PERSONAL: MODIFICACIÓ PLANTILLA DE PERSONAL 
1 OFERTA PÚBLICA D'OCUPACIÓ. 

El Ple, per unanimitat acorda: 

a) Declarar extingida una de les quatre places d'Auxiliar 
Administratiu. 

b) Crear una nova pla<;:a d'Administratiu a cobrir per promoc ió 
interna i extingir, quan es cobreixi aquesta, una de les d 'Auxil iar 
Administratiu. 

e) Compl ir tota la resta de tramits legals. 

RATIFICACIÓ PETICIÓ SUBVENCIÓ A LA DIPUTACIÓ. 

El Ple acorda per unanimitat ratificar la Resolució de l'Alcaldia de 
demanar a la Dipu1aci6 de Tarragona la subvenc ió de is honoraris de l 
Projecte per a la "urbanització del carrer Barcelona". 

"QUITRANAT DEL LLIGALL DE SANT JAUME" : 
AUTORITZACIÓ PETICIÓ SUBVENCIÓ. 

El Ple per unanimital acorda fer una petic ió de subvenció al DARP 
pera "reparació i quitranat del lligall Sant Jaume''. 

CERTIFICACIÓ D'OBRES NÚM. 2, 
"CONSTRUCCIÓ D'UN CENTRE DE DIA DE JUBILATS". 

El Ple perunanimitat aprova aquesla ce11ificació feta per l'Arquitecte 
Municipal per un import total de 5 .51 2.52 1 PTA. 

CERTIFICACIÓ D'OBRES NÚM. 2, 
"URBANITZACIÓ DE L'AVINGUDA DE LES ESCOLES". 

El Ple per unanimitataprovaaquestacertificació feta per l'Arquitecte 
Santiago Espinosa per un import total d' 1 1.440.820 PTA. 

CERTIFICACIÓ D'OBRES NÚM. 3, 
"URBANITZACIÓ DE L' A VINGUDA DE LES ESCOLES". 

El Ple perunanimitat aprovaaquestacertificació feta per l'Arquitecte 
Santiago Espinosa per un import total de 10.035.644 PTA. 

CERTIFICACIÓ D'OBRES NÚM. 3, 
"CONSTRUCCIÓ D'UN CENTRE DE DIA DE JUBILATS". 

El Ple perunanimitataprova aquestacertificació feta per l'Arquitecte 
Munic ipal per un impon de 2.786.350 PTA. 

CERTIFICACIÓ D'OBRES NÚM. 2, . :: 

"RESTAURACIÓ DE LA TORRE PALAU DEL CASTELL". 

El Ple per unanimitat a pro va aquesta ce1tificació feta per I' Arquitecte 
Jordi Segura per un impon total de 4.560.577 PTA. 

CERTIFICACIÓ D'OBRES NÚM. 4, 
" URBANITZACIÓ DE L 'AVINGUDA DE LES ESCOLES". 

El Ple perunanimitataprova aquestacertificació feta per l'Arquitecte 
Santiago Espinosa per un import total de 9.016.649 PTA. 

CERTIFICACIÓ D'OBRES NÚM. 2, 
"CONSTRUCCIÓ DE VESTUARIS AL PA VELLÓ COBERT". 

El Ple per unanimitat aprova aquesta certificació feta per l'Arquitecte 
Municipal per un import total de 2.272.868 PTA. 

REFORMA DEL TEATRE MUNICIPAL -
ORFEÓ, 2a. FASE": RECEPCIÓ DEFINITIVA. 

El Ple per unani mitat acorda donar per rebuda !'obra a que es 
refereix el present acord, amb caracter definitiu. 

MODIFICACIÓ PADRONS FISCALS 
CORRESPONENTS A L'EXERCICI DE 1994. 

El Ple per unanimitat ratifica íntegrament l'acord de la Comissió 
de Govem de delegació en favor de !'Alcalde en relació a aquest punt. 

SOL.LICITUD SUBVENCIÓ A BENESTAR SOCIAL 
PER A LA VELLESA. 

El Ple per unanimitat ratifica la sol.licitud de subvenció presentada 
al Departament de Benestar Social pera programes de manteniment 
de serveis d'atenció a la vellesa, l'import de la qual ascendeix a 
500.000'- PTA. 

Barri Sant Joan del Pas 
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L'AJUNTAMENT INFORMA 

PRECS 1 PREGUNTES. 

A) URBANITZACIÓ DEL CARRER BARCELONA. 

Celestí Hervas (CDS) pregunta sobre el carrer Barcelona, 
informant-lo !'Alcalde. 

B) MEDI AMBIENT. 

Josep-Llu ís Millan (ERC) demana que es potenci'i l'A.D.F. , 
contestant-l i !'Alcalde en tant que Vice-presiden! de la mateixa que 
així es fara. 

C) PERSONAL. 

Josep-Lluís Millán (ERC) pregunta sobre les indemni tzac ions 
pagades a les anteriors Assistenta Social i Treballadora Familiar, 
informant-lo !'Alcalde. 

D) URBANITZACIÓ DE L'AVINGUDA DE LES ESCOLES. 

Xavier Martínez (CiU) pregunta sobre l'Avinguda de les Escoles, 
informant-lo !'Alcalde. 

E) PATRIMONI. 

Celestí Hervas (CDS) pregunta sobre els terrenys annexes a 
l'estació depuradora, info rmant-lo !'Alcalde. 

Cornissió de Govem 

16 rnaig 1994 
J. Antich, F. Delgado, A. Millán, C. Valls, J. Blasco. 

CONVOCATORIA CONCURS "EXPLOTA CIÓ DEPURA
DORA" . 

S'acorda convocarConcurs pera la prestació del servei d'explotació 
de la Depuradora d'UI ldecona, i complir tota la resta de tramits legals. 

ARRANJAMENT "CAMÍ CARBONERA 1 AL TRES". 

S'aproven els tri\mits fets fins ara i es compliran tots els que resten 
en relació a aquest tema. 

Ple Extraordinari 

16 rnaig 1994 
ASSISTENTS: 

Alcalde: Jaume Antich. 

Regidors: Felipe Delgado, Angel MiUán, Mª C inta Valls, Javier 
Blasco, Mari bel López, Lluc Raga, AgustíVerdiell, Xavier Martínez, 
Joan R. Marco, Josep LI. Millán, i Celestí Hervas. 

Secretari (Aceta!.): Josep Mª Alzamora. 

Inassistents: Jerónimo Castel!. 

APROVACIÓ ACTA ANTERIOR. 

Per unanimitat s'aprova !'acta de la sessió anterior lliurada, 
previament, a cada Regidor. 

ELECCIONS PARLAMENT EUROPEU'94: DESIGNACIÓ 
MEMBRES MESES ELECTORALS. 

El Ple per unanimitat acorda nomenar una Comissió Especial 
Municipal perque, mitjan9ant sorteig públic, escolleixi els Membres 
de les Meses Electorals que s'hauran de constituir amb motiu de la 
celebració de les ELECCIONS AL PARLAMENT EUROPEU, 
1994 del 12-06- 1994 , i que estara formada pels següents membres: 
Felipe Delgado pel PSC, Xavier Martínez per CiU, Josep-LI. Millan 
per ERC i Celestí Hervas pel CDS. 

Seguidament, els membres de la Comissió, per unanimitat deis 
seus membres assistents, fan pública la constitució de la mateixa, la 
qua! celebrara sessió immediatament després de finalitzada la present 
sess ió del Ple. 

----+ptttitgiH~ 

CONCURS PÚBLIC PER A ARRENDAMENT DEL BAR 

DEL TEATRE M UNICIPAL. 

El Ple per unanimitat adopta l'acord de convocar concurs públic 
per a l'adjudicació del contracte l'objecte del qua! sera l'ARREN
DAMENT DEL BAR DEL TEATRE MUNICIPAL-ORFEÓ, així 
com complir tota la resta de tramits legals. 

"URBANITZACIÓ CARRER BARCELONA, P . FASE": 
EXECUCIÓ PARCIAL DEL PROJECTE. 

El Ple per unanimitat acorda executar la primera fase de !'obra 
d'URBANTTZACIÓ DELCARRER BARCELONA, deconformitat 
amb e l projecte i amb l'acord deis ve"ins, que es fara per contractació 
directa i es finan9ara de la següent forma: 

- Aportació municipal: préstec Caixa Diputació .. 3.236.081 '- PT A 
-Subvenció Dt. Govemació (PUOSC 94) ....... .... 3.705.568'-PTA 

En explicació de vot, el President , en nom de la resta de Portaveus 
deis Grups Municipals, manifesta que l'execució de les obres objecte 
del present punt de l'ordre del dia es fa, en tot moment, respectan! la 
voluntat deis ve'ins afectats perla urbanització de referencia. 

MODIFICACIÓ PRESSUPOST PER INCORPORACIÓ 
DEL DE FUNDA CIÓ QUINQUENNALS. 

El Ple amb el vot favorable de 7 regidors (PSC i ERC) i 5 en contra 
(CiU i CDS) acorda aprovar la modificació del vigent Pressupost de 
la Corporació, a l'objecte d'incorporar-ne el Pressupost de l'Organisme 
Autonom Administratiu "Fundació Quinquennals d'Ulldecona" de 
1994, el qua! tant en despeses com en ingressos, ascendeix a la 
quantitat de 500.000 PTA. 

En explicació de vot, els Portaveus deis Grups de CiU i del CDS 
comenten que no estan en contra de la creac ió de la "Fundació 
Quinquennals d'Ulldecona". 

MOCIONS DEL PSC 1 E RC RELATIVES A UN REGISTRE 
MUNICIPAL D'UNIONS CIVILS. 

Es llegeix la Moció presentada pe! PSC que proposa: 

1) Crearun Registre Municipal d'Unions Civi ls on puguin inscriure
s'hi , voluntariament, les parelles que convisquin sense estar casades. 

2) Disposar que reglamentariament s'estableixen els requisits 
d 'accés al susdit Registre i la seva publicita!. 

3) Donar trasllat de la present resolució. 

Quant a la proposta d'ERC és identica, llevat de que al final del 
punt 1) aquesta afegeix les següents paraules: "tant heterosexuals 
com del mateix sexe". 

El resultatde la votacióés: a favor ? (PSC i ERC) i 5 en contra(CiU 
i CDS). 

En explicació de vot, el Portaveu del Grup Municipal del CDS diu: 
"Ens oposem a la creació de l'anomenat Registre d'Unions Civi ls, 
donat que entenem que a Ulldecona no es donen les circumstancies 
ni la demanda social que ho facin necessari. En el cas de que, més 
endavant, si donessin, estaríem disposats a replantejar la nostra 
posició. És possible que, en altres !loes d'arreu de l'Estat, existeixin 
aquestes circumstancies, pero, sincerament, cree que a Ulldecona 
no". 

En explicació de vot, el Portaveu del Grup Municipal de CiU diu: 
"Volem manifestar que el nostre sentiment és liberal i democrata i, 
per tant, respectem la voluntat de les persones que vulguin conviure 
en parella sense estar casades, tan heterosexuals com de l mateix sexe, 
sempre que amb el seu comportament no perjudiquen a la resta de la 
societat. Estem, pero, a favor de la legalitat vigent i a favor de la 
família i del matrimoni, bé eclesiast ic o civil; i, per tant, estem en 
contra de la creació d'un nou Registre Municipal on puguin inscriure
s'hi, voluntariament, les parelles que convisquin sense unió legal". 

En explicació de vol, el Portaveu del Grup Municipal del PSC diu: 
"Els qui votem a favor de la Moció aprovada ho fem per la inquietud 
sorgida entre les parelles que conviuen de forma estable, per veure 
garantit el seu dret a la no discriminació social en base al queestableix 
l'article 14 de la Constitució. I també per l'article 9.2 de la mateixa 

Carta Magna. que encomana els poders públics de promoure les 
condicions per tal que la llibertat i la igualtat de l'individu siguin rea Is 
i efecti ves". 

PRECS 1 PREGUNTES. 

A) MATRIMONIS C IVILS. 

Celestí Hervas pregunta i !'Alcalde !'informa sobre els matrimonis 
civils que ell autoritza. 

B) GOVERNACIÓ. 

Josep-LI. Millán pregunta sobre la indemnitzac ió satisfcta 
últimament a la Treballadora fam iliar, informant-lo !'Alcalde. 

C) HISENDA LOCAL. 

Josep-LI. Millán pregunta sobre les darrercs xifres deis estats 
d'execució de l Pressupost, contestant-li !'Alcalde. 

D) HISENDA LOCAL. 

Celestí Hervas pregunta i !'Alcalde li contesta sobre l'aplicació de 
l'Ordenan9a fi scal municipal. reguladora de la taxa per conservació 
de camins. 

Cornissions Informatives 
' Altres Organs Municipals 

COMISSIÓ ACTIVITATS (2maig 1994) 

J. Antich, F. Delgado, A. Millán, C. Va lis, J.R . Marco, A. Verdiell, 
J. LI. Millán, J. Castell, C. Hervas. 

- Llicencies d'obertura d'establiments. 

- Escrit de Medi Ambient sobre granja al costal de Les Ventalles. 

- Escrit de la Generalitat relatiu a regulació joc i espectacles. 

- Disposicions relatives a mesures contra incendis i regulació 

d'abellars. 

- Ocupació via pública amb taules i cadires de Bar. 

- J .LI. Millán demana inspecciód'algunes activitats sense ll icenc ia. 

COMISSIÓ URBA NISME (2 maig 1994) 

J. Antich, F. Delgado, M. López, J. Blasco, A. Verdiell, J .R. 
Marco, J. LI. Millán, J. Castel! , C. Hervas. 

- Llicencies urban ístiques. 

~I 
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- Certificacions d 'obres "centre de dia de Jubilats". 

- Certificació d'obra "rcstauració Castell". 

- Cenificació d'obra "urbanització Av. Escoles''. 

- Certificació d'obra "vestuaris al Pavelló cobert". 

- Escrit del D.A.R.P. rclatiu a prevenció incendis. 

- A. Verd iell pregunta sobre control llicencies d'obres i enllumenat. 

- J .R. Marco demana control de l'estat deis solars. 

COMISSIÓ GOVERNACIÓ (2 ma ig 1994) 

J. Antich, F. Delgado, A. Millán, M. López, LI. Raga, X. Martínez, 
J. LI. Millán, J. Castcll, C. Hervas. 

-Ánul. lació contracte publicitat "Pavelló municipal''. 

- Padró municipal habitants a 1- 1-94. 

- Conveni amb Centres de F.P. de col.laboració en practiques. 

- Orclenan9a municipal ele convivencia ciutadana. 

- Modificació plant illa personal i oferta pública d'ocupació. 

- Escrit relatiu a implantació Mossos d'Esquadra a Amposta. 

- Escrit del Govern Civil sobre tramitació de clenúncies. 

- Adquisició d'un tractor i complements de treball. 

- X. Martínez pregunta sobre detenció d'algunes persones. 

- LI . Raga pregunta sobre control ele guals. 

- J.LI. Millán parla de temes de transita a lguns punts . 

-J .LI. Millán proposa aclrc9arescrila Dep. Carreteres d'ind icadors. 

COMISSIÓ SANITAT (2 maig 1994) 

J. Antich, J. Blasco, M. López, C. Valls, X. Martínez, LI. Raga, J. 
LI. Millán, J. Castell, C. Hervas . 

- Concessions funeril ries. 

-Nomenament Comissió estudi gestió Serveis funeraris municipals. 

- Aprovació actualització preu contracte servei recoll ida escom-
braries. 

- Aprovació despesa tractament psicoterapeutic. 

- Escrit relatiu a enquesta de salut de Catalunya. 

- Escrit relatiu a resultat d'analisis de l'aigua pública. 

COMISSIÓ CULTURA (3 maig 1994) 

J. Antich, A. Mi llán, C. Valls, LI. Raga, C. Hervas. 

·' Barri Va/e11ti11s 
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L'AJUNTAMENT INFORMA 

- Festes Quinquennals 1994. 

- Distribució subvencions a Entitats. 

- Organització "11 Diada Esport comarcal". 

- Proposta candidats a "elecció millar esportista comarcal". 

CONSELL MUNICIPAL ENTITATS (3 maig 1994) 

- Festcs Quinquennals 1994. 

- Distribució subvencions Entitats. 

- Organització "11 Diada Esport comarcal". 

- Proposta candidats a "elecció millor csportista comarcal". 

- "3a. cursa popular contra la Droga". 

- 2a. Setmana de Cultura. 

PATRONAT "FUNDACIÓ QUINQUENNALS 
D'ULLDECONA (5 ma ig 1994) 

- In fonnació tramits legalització. 

- Aprovació Pressupost 1994. 

- Projectes de futur. 

- Programa d'activitats. 

COM ISSIÓ URBANISME (16 maig 1994) 

J. Antich. F. Delgado, J. Blasco, M. López, J.R. Marco, A. 
Vcrdiell , J. LI. Millán, C. Hervas . 

- Convocatoria concurs "explotac ió Depuradora". 

- Execució parcial " 1 a. fase carrer Barcelona". 

- Arranjament "camí Carbonera i altres" . 

- A. Verdiell pregunta sobre inspeccions a granges porquines. 

- J. LI . Mi llán puntualitza en relació a aprovació Llicencia 99/94. 

COMISSIÓ HISENDA (16 maig 1994) 

J. Antich, C. Valls, A. Millán, M. López, X. Martínez, J.R. Marco, 
J.LI. Mi llán, C. Hervas. 

- Convocatoria concurs "arrendament Bar Teatre Municipal". 

- Modificació Pressupost per incorporació del de "Fundació 
Quinquennals" . 

- Liquidació Pressupost 1993. 

Registre Civil 
Nom ma rit lr. 2n. Data 

Nom muller Cognom Cognom Matrim. 

Francisco-Javier Gall imó Ama u 
María-Angeles Mateu Sancho 7/05/1994 

Alberto De llá Morera 
Susana-María Guardiola Bel 7/05/1994 

José-Ramón Balagué Ortiz 
Carolina Garcia Butchacas 14/05/1994 

Juan-Miguel Albiol Soriano 
Maria-Eugenia Sánchez Vasco 21/05/1994 

Data Nom Ir. 2n. Data 
defunció clifunt Cognom Cognom Naixeme. 

8/05/1994 Carmen A u dí Gendre 30/07/1907 

16/05/1994 Luis Garcia Becerril 3/01/ 1945 

17/05/ 1994 Ana Vericad Castel! 8/0 1/ 1907 

30/05/1994 María Montaña na Ruíz 3 1/08/1906 
de Galarreta 

Servei Municipal de Joventut 
Ulldecona 

A l'estiu tota cuca viu 
Estiu 94 

Activitat: "Cuca '94". 

Duració: Juli ol-agost. 

Horari: Dilluns, dimecres i divendres (de 17 a 
20 h.) 
1 tres Caps de setmana (per concretar). 

Inscripcions: "Retén" de l'Ajuntament d'Ulldecona. 
Del 13 al 23 dejuny (de 17 a 19 h.) 

Preu: 4.000 PT A (per dos mesos) 
2.500 PTA (un sol mes) 

Activitats: 
- Reciclatge paper - Coneixement natura 
- lniciació excursionisme -Jocs 
- Anar a la mar - Anar a la piscina 
- Esports aquatics - Altres esports 
-Acampades - Manualitats 
- 1 sorpreses d'última hora 

Servei Municipal d' Esports 
Ulldecona 

Escoles 
d'lniciació Esportiva 

Estiu 94 
Duració: Juliol-agost-setembre. 

Entrenaments: Matí (9 a 12 h.), de dil luns a divendres. 
Tarda (16 a 20 h.), dimarts i dijous. 

Competicions: Dissabtes al matí (de 10 a 12 h.) 
Festes Majors (2 a 11 setembre) 

Inscripcions: Col.leg i Públic "Ramón y Cajal" 
d'Ulldecona. 
Del 25 de maig al 15 de juny (de 17 a 
18 h.) 

Preu: 2.500 PTA 

Esports: 
- Atletisme - Badminton 
- Tennis Tau la - Petanca 
- Voleibol - Escacs 
- Futbol-sala -Handbol 
- Basquet 

COL.LABORACIONS 

Quinquennals '94 
''MARES'' 

Quan jo ja vaig ser prou gran per entendre-ho mamare cm con ta va 
que quan li fal taven poques setmanes per infantar-me, vet aquí, que 
van baixar la Mare de Déu de la Pietat al poble. 

Ella que no s'atrev ia, per la seva siwació ele propera marc, a 
barrejar-se amb tota la gent que sortia al carrer major i a la plai;:a per 
aplaudir la Marededéu i donar-Ji la benvinguda al seu poble, una bona 
estona abans de que la gentacla pogués acudir, va agafar la seva 
cadireta i tota assossegada, amb prou temps, entra a la parroquia i va 
seure a la capella de la Puríssima d'on podia veure ben a prop la Mare 
de Déu. 

L'entrada de la Marededéu a la parroquia va ser augusta i majes
tuosa. No se sabia si els visques a la Marededéu i els batimans 
apagaven els acords de l'orgue, - aquell gran orgue malaguanyat-, o 
l'orgue era un aplaudiment d'angels que es barrejava amb els batees 
deis cors de la gentada. 

Mamare asseguda a la sevacadireta pregava pel seu fi ll-que duia 
amb amor de maredintre seu-o laseva filia, aleshores no se sabia mai 
si el nadó seria fill o filla; i per ella mateixa. 

La se va pregaria era: "que tot vagi /Jé, Mare, que 1011•agi /Jé. Santa 
Maria. mare de Déu pregueu per nosaltres" .. . -ella, el seu marit, son 
fill-... 

1 tot va anar bé. 

Us ho conto. dones que esteu en cinta, quan ja fa vuitanta anys 
llargs d'aquella oració de ma mare. 

Ella va viure fins als noranta anys i quan va morir jo li vaig oferir 
la seva anima a la Marededéu de la Pietat. 

Penso que no hi ha cap fill d'Ulldecona que, almenys. en alguns 
moments de la seva vida no es recomani a la nostra Patrona. 

Pero el que pcr mi és indubtable, és que no hi ha a Ulldecona cap 
mare que quan li arribi !'hora d'infantar no sovintegi entre gemegons 
i alguna tendra llagrima l'oració de mamare: "que tot l'C1gi /Jé. Mare 
del ce/. que tot l'l1gi /Jé". 

Madrid, diada de la Mare de Déu ele Montserrat, 94 

Mossen Sola i Callarisa 

.. 
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Galeria d' Ulldeconencs Absents 
Julio Sansano i Roca 

Un clia, a l'aguait cl'altrcs ho ritzons, vaig cleixar la meua estimada 
Ullclecona. Fi ll cl'un poble ele somniaclors, cl'una ra<;a ele poetes i 
artistes, em va pareixer que per conquerir l'esclat claurat del sol, o per 
veurc la lluna reflecticla en les aigües profundes de la mar, havia 
d'anar a la recerca ele nous aires. ¡Quantes vegades he somniat que 
tornava a viure a Ullclecona, al meu est imat poble! ¡Quantcs vegacles 
he despertat amb aquella dol9a sensació de l feli<; retorn! 

De vegades em pregunto ¿que és allo que ens fa allunyar-nos de la 
nostra vi la? ¿Quin misteri, tan difícil d'explicar, ens omple el nostre 
cor d'enyorai19a i ens arrossega, cada any amb més for9a. cap al nostre 
poble? 

La resposta a aquesta pregunta, tan sois es compren amb tota la 
seua amplitud, quan a !'aplegar el mes el' abril , per Setmana Santa, el 
nostre cor se'ns omple ele goig i ele gauban9a al retornar a Ullclecona. 
¡Al nostre poble! És Divenclres Sant. .. a la matinacla. S'escolten cls 
timbals que marquen el pas deis "armats" de la processó ... e l pas 
viven! ele la creu ... el recolliment de rota la gent que van caminant 
amb devoc ió cap el calvari en clues fileres. El retrobar-te amb e ls 
amics d'ahir, d'avui ... de sempre, camí del calvari. Pujamen! pels 
seus caminets . .. ¡Aquella oloreta de pins vercls! ¡Aquell esclat de 
pr imavera! ¡Aquella flairo r que envolta tot l'ascens, que s'enclinsa 
molt endins de !'anima! ¡Que no es reparteix en cap altre lloc de 
l'ample món! 

Aquests sentiments per les nostres coses, són els que ens criden 
cada any, a la cita i a l'encontre, ambla nostra identitat de fa lduts ele 
naixement. 

Aquest any ele 1994, Ulldecona es guarn ira tota, amb les més 
esplendents gales, en un esclat de flors de paper i elaborades per tola 
la gent del poble, per rebre amb tot !'afecte, a la Verge de la Pi e ta t. Els 
que som fora de la nostra estimada vi la, en aquests di es de festa major, 
procurem no faltar mai a la crida de la festa, pero, aquest any del 
Quinquennari de la baixada de la nostra Verge, cap Ulldeconenc, per 
molc lluny que es crobe, deixara aquestsdies, d'acudir a Ulldecona. En 
primer lloc, per oferir-l i una emocionada oració a la Verge de la 
Pietat. Després, permeravellar-se i donar-li el seu calurós aplaudiment, 
pel treball, l'art i l'esperit d'amor i sacrifici , duc a terme duran! tot un 
any, en la confecció de tota mena d'ornaments per engalanar tots els 
carrers i ca1Terone1s, que fan possible els ulldeconencs amb e l seu 

únic esfor9. 

Els que són lluny d'Ulldecona, no tan sois la recorden i la vis iten 
per les fes tes majors , e lls també són sabedors puntuals de tots els 
esdevenimentsquees produeixen clurant l'any, mitjan9antels familiars 

----
Julio Sansano Roca 

que tenen en el poble, o mitjan9ant la revista Ullclecona, que tan bona 
tasca du a terme amb els seus informatius de tota mena, els seus plens 

extraordinaris . . . 

A ltra vegada em torno a preguntar ... 

¿Que és allo que ens fa allunyar-nos de la nostra vi la? 

¿Quin misteri, que no ens podem explicar, ens omple e l nostre cor 
d 'enyoran9a i ens arrossega, cada any amb més for9a, cap a la nostra 
vi la, cap al nostre poble, cap a Ullclecona? 

Julio Sansano i Roca 

Q UIN UENNALS 

ULLDECONA 1 9 9 4 

MAT U JOIVl1 
La volta al món 

Només cal que, amb la imaginació, donem una 
volta al món i ens adonarem del bé que vivim. Aquí, 
tenim corrupció, tenim una organització terrorista 
agonitzant pero que no acaba de morir, que encara 
té fon;:a per lluitar contra la societat ... No és tan 
greu com pareix. Davant ETA, Luis Roldán, Mariano 
Rubio, casos com Naseiro o Filesa, Mario Conde ... 
hi ha pa"fsos com l'ex-lugoslavia on estan esperant 
que l'ONU faci alguna cosa per ells a part del 
pallasso. 

Si tirem més cap a l'est, a la URSS, dividida ara en 
15 pa"fsos, estan sotmesos a crisis económiques, 
lluites polítiques i guerres étniques. A Bielorússia, 
Ucra·1na i Rússia, encara continua morint gent per 
l'accident del dia a la central nuclear de Txernóvil, i 
aixó, sen se parlar deis problemes que la radioactivitat 
ha causat als vius. Més avall hi ha l'lran, on els 
EE.UU. continuen abatint avions sense mirar cara 
ni ulls i els kurds continuen sense una terra on poder 
viure en pau i deixar de ser perseguits. 

Anem ara al continent africa. Ruanda i Burundi , 
tutsis i hutus. cal dir alguna cosa més? A Kénia, 
Somalía ... també moren persones, pero de gana. 

A Sud-África, Nelson Mandela i Frederik de Clerk, 
portant la contraria a tot el món, dialoguen. Parlant 
la gent s'entén. Els dos premis Nobels de la Pau, han 
aconseguit tirar endavant les primeres eleccions 
democrétiques d'aquell país, estan redactant una 
Constitució i encara que !'extrema dreta es resisteix 
a. canviar la situació i no accepta la fi deis privilegis 
blancs. els dirigents del Congrés Nacional Africa i del 
Partit Nacional ha aconseguit posar fi a molts seg les 
d'Apartheit i, ha han aconseguit parlant, no matant. 
Ells han acabat amb la segregació racial. A Sud
Africa ha parat el degoteig constant de víctimes, 
amb un tragic balanc de 17. 000 morts en els últims 
quátre anys. Més val tard que mai. Ara comern;:a la 
reconstrucció, la batalla més difícil. Tots són iguals, 
blancs i negres, tots tenen els mateixos drets i 
deures a partir del dia de les primeres eleccions 
multiracials. Sort! 

Pero, nosaltres seguim : Cuba. Després de 35 
anys de régim castrista , atravessen la pitjor de les 
crisis. Potser seria hora ja d'aixecar l'embargament, 
no? No hi ha treball, no hi ha diners. no hi ha 
aliments. no hi ha medicaments ... l'únic que trobaríeu 
són malalties, gana, morts, i algun que altre capo del 
narcotrafic. Malta droga, aixó sí. Malta prop, Méxic, 
va pel mateix camí. 

Més amunt, Los Intocables, no d'Elliot Ness, sinó 
de Bill Clinton. Molt de "nuevo Kennedy" i de refor
mes impressionants pero a l'hora de la veritat, res 
de res. En aquest món, pel que es veu, tot depén de 
la seva paraula i de moment no n'ha encertat ni una. 
Així va tot. 

La Comunitat Internacional vol ara unificar Xipre. 
No veieu que d'aquí vint anys tornaran a tenir 
problemes? l llavors, qué? Més guerres? No n'hi ha 
prou ja? Fa quatre anys es va unificar el lemen i en 
aquests moments estan sotmesos de nou a una 
infernal guerra civil . 

Corea del Nord i Corea del Sud, un altre tema. 
Tant juntes com separactes tenen problemes. El 
Nord té actualment un arsenal químic suficient per 
anihilar a milions de persones del Sud i a més 
disposa dins l'exércit de cinc mil especialistes en 
guerres químiques i aixó que la fent del carrer no viu 
massa bé, que diguéssim .. . 

Abans parlévem deis EEUU, d'alt d'ells, trobem 
Canada, un país molt pacífic en aparenc;:a, pero on 
l'exércit ha acabat amb els indis ind(genes. També hi 
havia iridis al Brasil , un país ofegat per grans deutes 
internacionals que no podré pagar mai. Allí hi tenien 
una gran extensió de terreny cobert d'arbres, es 
deia Selva Amazónica. Va desapareixent per segons. 
Sabíeu que cada hora que passa es cremen hectérees 
i moren animals? 

1 aquí ens queixem per la corrupció? Els italians 
haurien d'estar més preocupats. La dreta ha pujat 
al poder, fa 50 anys Mussolinni també ha va fer i de 
la mateixa manera, mitjanc;:ant eleccions. Com va 
acabar? Ha recordeu? 

Núria Ventura i Brusca 
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"The return" 
Escuc,ha, ¿puedes·oirlo? Todos hablan, con la 

boca cerrada, sin ser oídos. 
Todos murmuran, en espera de la suerte del 
conocimiento desesperado y prohibido. 

Pero en la espera también está el peligro, y éste 
ya ha ocurrido, una voz ha sido callada ... 

Como en respeto, todas las demás voces. callan 
por un instante, para después volver a nacer, 
aunque sin tanta fuerza como en el antes. 

Pero aún enmedio del silencio de las voces, se 
oye el leve sonido tintineante de unas campanas 
resonando en la lejanía, nadie sabe que anuncia, 
pero siempre suenan, una campanada por cada 
voz. 

Excepto por la que ha callado, para esa sólo 
queda el olvido y el recuerdo de una batalla que no 
pudo ganar ... ? 

"HEMOS PERDIDO UNA BATJ¿LLA. PERO NO LA 
GUERRA" 

La pregunta es: ¿Dónde estoy? yo, en este lugar 
donde todos murmuran sin ser oídos excepto por 
el leve sonido de un chirriar de bisagras de una 
puerta que anuncia a una nueva derrota ... ? 

RESPUESTA: 

¿· .. JeqoJde apnd ou anb 
e::llWJnb ap uawexa un ap U9!:JeJadn::iaJ e1 u3? 

¿ja ... ? 

"Dudar" ,.. 
La duda. ese sabor agridulce que nos 

acompaña a menudo por los parajes de la 
mente y recorre con nosotros largos caminos 
enmarañados hacia nuestro destino. 

La duda, esa amiga inseparable que cierto día 
de nuestra existencia llega hasta nosotros sin 
avisar, y que nos sorprende con su delicada 
discreción. Ya nunca jamás podremos desha
cernos de ella ni evitarla aunque queramos, nos 
seguirá a todas partes como un ángel guar
dián. 

A veces incluso nos molestará su presencia y 
rogaremos, suplicaremos que desaparezca pa
ra siempre, pues no tendrá compasión de 
nosotros y será cruel. 

Pero no podemos hacer nada ni luchar contra 
ella, porque siempre acabaría venciéndonos, ya 
que la duda, es una simple y sencilla discípula de 
nuestra propia mente, y que nos marcará para 
el resto de nuestras vidas. 

Mercé 

Nelson Mandela 
El 27 d'abril de 1994 per a molts haura estat 

un dia més, un dia qualsevol, pero per als sud
africans aquesta data sera difícil d'oblidar, 
aquesta es convertiré en un símbol, el símbol de 
la llibertat del seu país: Sud-África. 

Després de 342 anys d'opressió blanca i més 
de quatre décades d'Apartheid, perfi els negres 
podran fer i podran anar a qualsevol lloc igual 
que els blancs. Per fi podran tenir tots la mateixa 
educació i per fi tots tindran els mateixos drets. 
Per fi tots, siguin de la rac;a que siguin, seran 
iguals. 

Tot aixo sembla molt bonic, sé que moltes 
vegades la realitat és molt crua i que sovint els 
ideals no es poden assolir. Pero hi ha un home 
que ha aconseguit el seu somni, un home admirable que mai no ha deixat de lluitar pel seu ideal i que 
encara que li hagi costat 27 anys de la seva vida, anys que va estar empresonat, ha pagat aquest alt 
preu per veure'I realitzat: veure el seu poble en llibertat i en pau. 

Ara, ja ha aconseguit el que ell volia, a més, s'ha convertit amb el Congrés Nacional Africa i amb el 
suport de dos terc;os de la població en el primer President de la Sud-África lliure. Ha aconseguit una gran 
f ita, pero ara ha de complir el que va prometre a un deis pa'fsos més rics del continent africa: modernitzar 
el país, construint habitatges, proporcionant llum, aigua i tot tipus de serveis sanitaris per a més de la 
meitat de la població negra que viu en la miseria. A més de procurar-los una educació obligatoria i un 
lloc de treball. 

El fet es que té una tasca molt dura peral futur, pero compta amb el suport del poble i de !'anterior 
President, ara el seu Vice-presiden~ segon, Frederik de Klerk, líder del Partit Nacional [Partit creador 
de !'Apartheid). De Klerk va ser un deis impulsor de la democracia al país ja que va saber veure a temps 
que les coses havien de canviar. 

Esperem que tates aquestes bones intencions es facin realitat. Almenys, tots junts, han fet un gran 
pas endavant cap al seu objectiu: construir una Sud-África millar. 

Dolor, amor ... ? 

Voldria que poguessis llegir 
dins el m eu pensament, i dins 
d'aquest comprenguessis que 
sento molt de dolor, i és que 
t inc por, perqué t'estimo, i per 
estimar-te encara tinc més por, 
pero, quin amor hi ha que no 
causi dolor? 
Dolor vull , sí! i m olt; si per 
tenir dolor, tu has de ser 
el meu amor 

Amor, dolor ... ? 
X o xi 

Raquel M. 

,., 
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Crisis y armonía vital 11 
ENTIENDO el hecho cultural como la respuesta que, desde el 

principio de los tiempos, el ser, al hacerse humano viene dando a su 
entorno, y que en ella queda registrada la identidad de los pueblos. 

PUEDO VER, que toda actividad humana lleva implícita su 
germen de identidad cultural, puesto que cada ser se hace "HUMA
NO" y, por lo tanto, "CULTO" en la medida en que responde con sus 
actos a aquellos que le toca vivir. 

ME DOY CUENTA que la respuesta cultural puede ser 
"CREATIVA" o "DESTRUCTIVA" (es la misma energía). La pri
mera es libre y responsable, la segunda no. La primera siente a la otra 
o al otro, las otras o los otros como diferentes partes de sí misma que 
están fuera de ella y necesita "INTEGRAR". La segunda sólo ve en 
el otro o la otra, los otros o las otras a algo ajeno que puede utilizar 
y, cuando no piensa o actúa adecuadamente, cuando no rinde lo 
suficiente o se deteriora, es algo que hay que suspender o desechar. 

BUSCAR armonía vital dentro de este "CLIMA" no es iren contra 
ni a favor de una u otra respuesta, s ino darme cuenta que esta 
dicotomía, o polaridad vital, surge de Ja vida misma y, en mayor o 
menor grado, la encuentro dentro de mí mismo. 

AMPLIAR mi punto de vista es reconocer este hecho en el s imple 
ejercicio de respirar (COGER y SOLTAR aire). Coger y soltar aire 
es algo que realizo s in pensar, pero el aire que cojo no es otro que el 
que SUELTAN los demás seres vivos o su respuesta cultural. 

AMPLIAR mi capacidad de sentir y su significado es percibir que 
mi cuerpo no sólo COGE y SUELTA aire, sino que todos los poros 
de mi ser COGEN y SUELTAN sensaciones, imágenes mentales y 
pautas de comportamiento. 

PRESCINDIR de uno de estos dos movimientos (COGER o 
SOLTAR) y su significado, es negar el FONDO de Ja vida ... 
quedarme sólo con la FORMA, sin más compañía que el inmenso 
apetito de "CONSUMIR" lo que sea para llenar mi vacío. 

RECONSTRUIR (acción que realizo constantemente) mi propio 
fondo y seguir respirando armónicamente es percibir la globalidad de 
TU y YO en un posible NOSOTROS donde quiera que me encuentre. 
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HACER cultura de un modo global y significativo es algo así como 
responder desde esa vieja integridad vital de cada uno a eso nuevo 
que, como en PRIMAVERA, surge de vez en cuando en tocios los 
seres vivos ... 

José Córdoba 
PRIMA VERA 94 
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SERVEI MUNICIPAL D'ESPORT 

Jocs Esportius Escolars de Catalunya. Tennis·Taula 
FINALS COMARCALS - 15 G ENER 1994 

Compe1ici6: Individual i per equips. 
Modali/C/I: Per escoles. 
Ca1egories: BF, BM, AF, AM, IF, IM, CF, CM. 
Lloc: Pavelló Mun icipal d'Ulldecona. 

ORGANITZA: 

Consell Esportiu de l Montsiii. 
Servei Municipal d'Esports de l'Ajuntament d'U lldecona. 

COL.LABORA: 

Col.legi Públic Ramon i Cajal d'Ulldecona. 
T. Taula Ulldecona. 

COL.LEGIS PARTICIPANT S: 

C.P. Jaume Balmes Santa Barbara 
C.P. Sagrada Família La Rapita 
C.P. Setze de Febrer Els tvf un tells 
C.P. Teresa Subirats Mas de Barberans 

C.P. Sant Lloren¡; La Galera 

C.P. Ramon i Cajal Ulldecona 

l. Sales i Ferré Ulldecona 

ESTA DÍSTICA PARTICIPANTS 
PER CATEGO RIES 1 MODALITATS: 

PARTICIPANTS CATEGORIES MODALITAT 

11 Benjamí Mascu lí 

4 Benjamí Fernení 

13 Aleví Masculí 

9 Aleví Femení 

32 Infantil Masculí 

14 Infantil Fernení 

9 Cadet Masculí 

1 Cadet Femení 
--

93 Masculí: 65 Fernení: 28 

S ISTEMA COMPETIC IÓ : 

la. Fase cornpetició per grups tots contra tots després climinació 
directa fins al fi nal. 

T ROFEUS: Primer classificat per categoría i rnodalitat. 

MEDALLES: A to ts els participants. 

T ENNIS-TAULA 

F INALS F ASE SECTO R - 12 FEBRER 1994 

Compelició: Individual i per equips. 
Cc11egories: AF, AM, IF, IM, CF, CM. 
Lloc: Pavelló Municipal d'Ulldecona. 

COL.LEGIS PA RTIC IPANTS COMARCA 

Teresianes Baix Ebre 

Sam Josep Baix Ebre 

La Merce Baix Ebre 
Bisbe Moll Baix Ebre 
Remolí ns Baix Ebre 
Jaume Balmes Montsia 

Sant Lloren¡; Montsiii 
Setze de Febrer Montsiii 
Ramon i Cajal Montsia 
IES. Sales i Ferré Montsia 

O RGAN ITZA: 

Conscll Esportiu del Montsia. 
Servei Municipal d'Esports de l'Ajuntament d'Ulldccona. 

COL.LABO RA: 

Consell Esportiu del Baix Ebre. 
Col.legi Públic Ramon i Cajal d'Ulldecona. 

----1p"'ttg im1 lfJ-

CL ASSIF ICACIÓ FINA L - INDIVIDUAL 

Lloc Categoría Participan! Col.legi Comarca 

1 AF Roser Segarra Jaume Balmes Montsiii 
2 AF Montse Albert Sagrada Família Montsiii 

3 AF Noemí Serra Sant Lloren¡; Montsiii 
4 AF Elena Ojando Sagrada Família Montsiii 

1 AM Jav ier Ferré Ramon i Cajal Montsiii 

2 AM Josep M" Clotet Ramon i Cajal Montsiii 

3 AM Narcís Pelach Sagrada Fam ília Montsiii 

4 AM Jordi Hierro Sant Josep Baix Ebre 
5 ( 1 suplent) AM Lluís Renua Bisbe Moll Baix Ebre 

1 IF Miriam Massoni Sant Josep Baix Ebre 
2 IF Rosa Arasa Jaume Balmes Montsiii 

3 IF Elena Ferreres Sant Lloren¡; Montsia 
4 IF Ángels Salvatella Sant Josep Baix Ebre 
5 ( 1 suplent) JF - Mª Carmen Martín Rarnon i Caja! Montsia 

1 IM Manel Corraliza Ramon i Cajal Montsia 
2 IM Lluís Pegueroles Sant Josep Baix Ebre 
3 IM Yicenr; Beltran Ramon i Cajal Montsiii 
4 IM Jord i Mauri Sant Josep Baix Ebre 
5 ( 1 suplent) IM Marc Burato Ramon i Cajal Montsiii 

1 CF Montse Arasa Tcresianes Baix Ebre 
2 CF Raquel Caballé Teresianes Baix Ebre 
3 CF Eva Falcón Jaume Salmes Montsia 
4 CF Mª José Martín Jaurne Balmes Montsiii 

1 CM Ramon Ferré !ES Sales i Ferré Montsiii 
2 CM Félix-Marco !ES Sales i Ferré Montsia 
3 CM Adolfo Sánchez La Merce Baix Ebre 
4 CM Caries Pla Bisbe Moll Baix Ebre 
5 ( 1 suplent) CM Josep Prades Bisbe Moll Baix Ebre 

Classificats F. Catal1111ya Cros 

Participants classificats Finals Territorials Tennis·Taula 

Lloc 

CLASSIFICACIÓ FINAL PER EQUIPS 

Categoría 

AF 

AM 

fF 

Equip 

Montse Albert 
Elena Ojando 
Anna Pérez 
Eugenia Salvadó 

Javier Ferré 
Josep M~ Clotet 
Domingo Nofre 
Gerard Ricard 

Miriarn Massoni 

Col.legi Coma r ca 

Sagrada Família Montsia 

Rarnon i Cajal Montsia 

Sant Josep Baix Ebre 

.B asquet Infa11til Fe111e11í 

Ángels Salvatella 

IM Yicenr; Beltran Ramon i Cajal Monts iii 
Marc Burato 
Jordi Barrera 
Fel iu Ferré 

CF Montse Arasa Teresianes Baix Ebre 
Raquel Caballé 

CM Ramon Ferré !ES Sales i Ferré Montsia 
Félix-Marco 



ENTREVISTA 

Entrevista amb Fanny Castell, 
presidenta del ''Club Joventut'' 

Per: Josep Mª Alzamora 

Directiva del Club }oventut (en falten 3) 

El Club Joventut forma part d'aquest g rup d'entitats de la 
nostra vila que compten amb una tradició de molts anys al seu 
darrera, que formen part de la nostra cultura i que, amb lajove 
i dinamica directiva que actualment se n'encarrega, de ben 
segur té encara molt de futur per endavant. 

A la majoria de les famílies d'Ulldecona hi ha hagut, hi ha 
o hi haura un jove -o no tan jove- que, tard o d'hora, passara 
per les instal.lacions del Poli a practicar algun esport deis que 
allí es pot gaudir o, simplement, a fer un saludable exercici de 
convivencia a !'aire lliure. 

Perlem-ne un poc amb la seva presidenta, Fanny Castell , 
jove convilatana, que fa ... Quants anys fa que ets presidenta 
del Club Joventut? 

Fanny Castell.- Que sóc presidenta del Club Joventut, des 
del juny de l'any passat, pero socia cree que des de sempre, 
primer amb e l meu pare i la resta de la família. 

Informatiu.- Fem una breu fitxa tecnica del Club Joventut 
i les seves seccions. 

Fanny Castel!.- Normalment, les que funcionen gairebé 
sempre són la natació, a l'estiu, el tennis i e l patinatge. 
Aquestes són les seccions típiques, i després han hagut 
temporades d'handbol, temporades de básquet i, a ra més 
recentment e l ping-pong. 

Amb tots e lls tenim un gran interes,ja que hi ha una mica de 
desras; a l'escola es fa molt d'esport que després és molt difíci l 
de continuar, i nosaltres voldríem poder oferir a ls joves que 
acaben l'escola l'oportuni tat de continuar practicant e l seu 
esport preferir. 

Naturalment, també als q ue encara no l'han acabat o als q ue 
ja fa més temps. 

Informatiu.- Personalment, que t'impul sa a fer front a una 
entitat de tants de socis i responsabilitats? 

fia.~111r1 12 

Fanny Castell.- Em sembla que de socis en som més de 
650, que són molts. La meva vinculació amb el Club Joventut 
ha estat des de sempre; algunes vegades, passivament i d'altres 
ac tivament. En aquests moments hi estic molt relacionada a 
través deis meus fill s. 

De fet, pero, hi ha molta gent a la Junta del Club Joventut 
que no té aquesta moti vació, en té d'altres. Tot i a ixo, en e l meu 
cas concret, em va molt bé, perque la vinculació és directa, no 
et tens que afegir, perque ja hi estaria igual all í, i és una forma 
de participar més activament i fe r tot el possible per solucionar 
e ls problemes que es plantegen en una entitat com aquesta. 

Informatiu.- Has dit abans que el vostre objectiu principal 
és cobrir e l buit que queda en acabar l'escola pera la practica 
de l'esport. 

Fanny Castell.- Bé. el que passa és que esta aquesta franja 
entre e ls 14 en amunt, que és difícil. Un cop han passat e ls 18 
anys, e ls mateixos joves s'organitzen la vida segons els seus 
gustos, i ja no necessiten tant d'una entitat com pugui ser e l 
Poli .Ésa aquesta edat, entre e ls 14 i els 18, en la que hi ha una 
davallada molt gran en la practica de l'esport, i es aquí 
precisament on volem treballar. 

Informatiu.- Teniu alguna idea concreta en aquest sentit? 

Fanny Castell.- Són, encara, un poc difuses. Basicament, 
estem oberts al que els joves ens demanin. En aquest moment 
está prenent mol ta empenta el basquet; engegarem, si podem, 
un alt re cop la secció de basquet. 

De totes formes, e l que voldríem és inculcar la idea que, en 
arribar a una certa edat, no s'ha de deixar el món de l'esport si 
no és vo l. Dintre del Poli volem que la gent pugui conti nuar, 
en les seccions que el Is vulguin, com a monitors, col.laboradors 
o e l que sigui. 

Aquí, el que ha funcionat molt és la in iciativa individual, 

pero aixó funciona mentre aquesta persona esta al capdavant 
i, quan se'n va, ja no en queda res. El més importan! és 
organitzar una mica de xarxa en la que la gent sapiga que pot 
continuar, coma afeccionat o professional, com li sembli. 

lnformatiu.- El Club Joventut centra la seva activitat 
principal a l'estiu , pero, i a l'hivem ... 

Fanny Castell.- Bé, e l poliesportiu té les seves dos parts. A 
l'hivern és més tranquil , funcionan! molt les escotes. Durant 
quasi totel curs escolar, fem funcionar l'escola de ten nis i la de 
patinatge. Pensa que el patinatge ja fa més de 12 anys que 
s'ensenya. Actualment, només a aquesta escota hi ha més de 
trenta joves apuntats tot e l curs. L'escola de tennis també és 
mou en aquest nombre d'alumnes tot el curs d 'hivem. I, J lavors, 
a l'estiu l'apartat fort és la piscina. 

Informatiu.- Parlem de la piscina. Suposa una carrega per 
a vosaltres mantenir la piscina en condicions? 

Fanny Castell.- Sí i tant! El problema és que aquesta és 
l'única piscina pública del poble, i had'assumirtots els serveis. 
Apart d'aixo, s'ha de dir també que ja té quasi vint anys, i 
llavors, ciar, les instal.lacions estanque no donen l'abast pera 
el que els demanem. I el manteniment (i toquem fusta perque 
no passi res). Cada any, quan engeguem, es dispara. Sense 
parlar del que s'ha de fer pera adequar-lo a les normes Iegals, 
que cada any són més estrictes. Tot plegat, es transforma en 
una xifra desorbitant. 

Informatiu.- I, a l soci -diguem una mica gran- que va i es 
troba amb un curset, i l'hi diuen que no pot nedar, quina 
explicació l'hi dones? 

Fanny Castell.- Considero que la gent ha de mirar les coses 
tal i com són. Que la gent l'hi reconegui a la piscina la funció 
que ha fet , que és molt importan!. S'ha de pensar que l'any 
passat, al mes de julio!, hi havien 88 jovenets i més de 30 adults 
fent cursets de natació. Aquests cursos s'imparteixen els únics 
mesos possibles: julio! i agost; i, el que esta més ciar de tot, és 
que el curset no es pot deixar de fer. És el que s'ha de 
reconeixer. Molts deis que ara són grans, han apres a nedar a 
la piscina del Poli. 

A més a més, és la dinamica que s'ha seguit durant tots 
aquests anys, i ja es dona per fet. Les mares saben que, arribat 
l'estiu, podran dur als seus fills al Poli perque aprenguin a 
ne dar. 

Informatiu.- Us plantegeu la possibilitat de construir una 
altra piscina? 

Fanny Castell.- Impossible. Nosaltes, com a Club, no 
podríem fer-hi front. Mantenir les instal.lacions que tenim 
actualment, no és prou, és massa. Les instal.lacions que hi han 
s'han de mirar tal i com són, i són molt grans; i es tracta d'un 
manteniment de tot l'any. 

1 a to t aixo, hem d'afegir que, enfront dels socis que fan 
servir les instal.lacions, n'hi ha molts altres que les aprofiten 
molt poc i no se'ls pot demanar de pagar més. Llavors, la nostra 
obligació és trobar una solució intermedia que vagi bé a 
tothom. 

Informatiu.- Apart de la pi scina, tenen també molta 
importancia e ls cursets de tennis i les competic ions q ue 
organitzeu que, des de fa un any o dos, es fan amb algunes 
novetats. 

Fanny Castell.- Des de I'any passat es va comen9ar una 

-·-··--· .. 
El grup del patina/ge al "Palau" 

altra modalitat de competició de tennis. Fa uns dos o tres anys, 
es va canviar el sistema que es portava, canviant els monitors, 
i així és com vam comen9ar a organitzar un tomeig semi
professional. El que passa és que aixo requereix temps, fins 
que no agafa una certa dinamica i un cert renom. Hem de ten ir 
en compte que, sense arribar a grans figures, pero ja hi ha pels 
voltants mol ta gent interessada en tomejos. Nosaltres, el que 
hem procurat és oferir-los un lloc on acudir a competir. 

Informatiu.- Com ha respost la gent a aquesta iniciativa? 

Fanny Castell.- L'any passat va estar bé. A l'estar tan prop 
de Vinares, on hi ha un clima molt important en el tennis, hi 
ha raquetes molt bones que van donar un bon nivel! a la 
competició. Pera la gent que esta dins d'aquest món, també és 
interessant estar al costat de joves que s'entrenen per entrar en 
el circuit professional. 

Informatiu.- 1, el patinatge, com esta? 

Fanny Castell.- El patinatge va tenir una davallada, es va 
intentar un canvi, fa uns tres o quatre anys, no va funcionar, i 
va costar molt tomar-lo a pujar. 

Ara, considero que estem en un bon nivell, hi ha més de 
trenta xiquetes. 

Competicions de 11atació 
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lnformatiu.- El problema que tu apuntaves, el de motivar 
la gent, s'evitaria s i entréssiu en un cercle de competic ions? 

Fanny Castel!.- E l que passa és que hi ha una dinamica 
establerta. Les nenes han anata patinar dos dies a la setmana, 
sense massa complicacions, e l ratet que els toca i quan arriba 
l'estiu es para; i quan toma l'escola es comen9a, i a final de curs 
es fa un Festival , com a més bonic millor, als fami liars e ns 
encanta. 

Canviar aixo e ns comporta un sacrific i a nivel! de pares, de 
crios, economic. És un esfor9 molt gran pera pares i crios. De 
totes formes, intentarem que es puguin practicar els esports 
coma passate mps, pero també a nivell de compe tic ió quan ho 
vulguin e ls mate ixos joves. Tot ha de venir una mica donat, 
haver-hi una mica d'engranatge i anar tot una mica rodat. A ixí 
et vindrü af'ecció, et vindran e ls pares, ... Tot és comen9ar-ho. 

Inforrm1tiu.- 1 parlant decome n9aments, su poso que ja heu 
comenr;at a preparar alguna cosa pera les festes. 

Fanny C astel!.- Sí, per exemple, ja t'he parlat del Festival 
de patinatgc. Dones, aquesr any he m pensar que fóra bo passar
lo a les Festcs. Ara, du rant els mesos de juliol i agost hi hauran 
molts de die!> d'entrenament, la qual cosa sera una novetat i un 
esfor9 suple mentari per a toes. 

1, aixo, a banda de les carrosses, que són consubstanc ials a 
les entitats i les festes; més encara si són Quinquennals. 

També voldria destacar e l fet que, per a Festes, també hi 
haura competicions de ping-pong. En aquesta secció hi ha gent 
que s'esta entre nant mo lt amb la intenció de federar-se i d'anar 
a competir. 

-

Informatiu.- De tota la conversa, potser es po t treure una 
conclusió molt esperan9adora, com ho és e l fet que un jove, a 
Ulldecona, pot practicar esport, potcompeti r, sense sortir fora 
i amb moltes moda litats. 

Fanny Castel!.- 1, per confi rmar aquesta sensació, que és 
ben real, només cal que qualsevol es passi una tarda per allí 
baix, pel Pol i. Yeura que fa molt de goig, la pista esta plena, 
e l tennis esta ple i, realment, fan molt de goig. L'esport és molt 
sa i s'ha de fomentar a tots els ni vells. 

Informatiu.- Perfinalitzar, voldries que voldries dir-los als 
socis del Club? 

Fanny Castel l.- Yoldria destacar que, en aquests moments, 
hi ha una Jun ta molt maca, molt col.laboradora, tothom porta 
le s seccions que és una meravella. Hi ha gent nova, de tot. 
Joves i de més edat, pero en una cosa coincideixen: en les 
ganes de tre ballar pel Club. 

Peral poble en general , e l que voldria d ir és que no mirin e l 
Poli comuna cosa que sempre ha estar a ll í, que ho mirin perla 
funció que ha fet e l poliesportiu. Fa vin t anys que esta allí; els 
crios que han apres a nedar, a patinar, a agafar una pi lota, a 
saltar, a jugar. .. 

Hem de valorar, tots, e l que tenim perque, si es vol en fer més 
coses, allo dona per a fer més coses. Només cal canalitzar 
adequadament les inic iatives de la gent. 

Per a nosaltres el bonic és treballar perque la gent pugui fer 
coses. 

Competició de pillg-po11g 

Preparant les Festes Quinquennals 
Sector Puríssima 

El dia 8 de setembre. a les 1 l '30 del matí. a l'Església Parroquial celebrarem la festa deis nens que perla Primera Comunió. aquest any han fet la 
seva inserció en la vida cristiana. Ara ja poden alimentar-se amb el Cos i la Sang de Jesucrist. 

Les Fil ies de Maria imposaran a les nenes la medalla de la scva Associació; les Ese laves imposaran als nens la medalla de la Congregac ió Mariana. 
Tots a partir d'aquest dia per!eneixeran, respectivament. a la seva associació. 

Durant el curs escolar, cada Primer Divendres de Mes. portant la seva medalla, participaran tots a la trabada festiva a la missa vespertina. 

Les Festes Quinquennals volem que deixin un record perenne d'amor a la Mare de Pietat. 
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